
Jaarverslag Wijkraad Fûgellân 2023 

2023 was een druk en bewogen jaar. We hadden te maken met de nodige mutaties in het bestuur. Zo 

gaven Diana en Anneke aan te willen stoppen, in Greta en Rick hebben wij prima vervangers 

gevonden. Anneke en Diana bedankt voor jullie inzet. 

Het Bastion/Beleefpad  

Heel lang was dit project er een waar behoorlijk veel tijd in gestoken werd. En die tijd is het ons 

inziens  waard geweest.  

Op 21 april 2023 werden het Beleefpad en het Bastion feestelijk geopend. Hierbij waren deputearre 

Avina Fokkens, wethouder Rebecca Slijver, een aantal ambtenaren van de gemeente en het bestuur 

van de Wijkraad aanwezig. Bij de opening werden 3 tijdcapsules gevuld, 2 hiervan werden door 

afvaardigingen van de basisscholen in de wijk gevuld. De derde werd door Mw Slijver namens de 

gemeente gevuld. Mw Fokkens onthulde nog een bord met het historische verhaal van de Dokkumer 

vesting. 

Ontwikkeling Harddraverspark  

Wij als Wijkraad hebben de ontwikkelingen rondom het Harddraverspark kritisch en nauwgezet 

gevolgd. Wij zijn dan ook verheugd dat er inmiddels vorderingen worden gemaakt met de aanleg van 

het kunstgrasveld en het nieuwe clubhuis van VV Dokkum. 

Energietransitie en  Herinrichting  en woningonderhoud Fûgellân. 

In de wijk It Fûgellân heeft de woningcorporatie Thús wonen groot onderhoud gepleegd aan diverse 

woningen. De werkzaamheden worden in meerdere fasen uitgevoerd. In 2019 begon men met de 

binnenrenovatie van onder andere de Zwaan. Tot en met 2026 is men in de wijk bezig met zowel 

binnen renovatie (keuken, toilet en douche) alsmede het buitenwerk (dakrenovatie inclusief 

zonnepanelen, kunststof kozijnen en isolatie) en asbestverwijdering. Ook is het Fugellan aangewezen 

als pilot voor energietransitie er zijn al veel gesprekken geweest met de gemeente en andere 

bedrijven om te kijken wat er nu precies allemaal mogelijk is. Onlangs is er een bewonersavond 

geweest en daar is presentatie geweest van de gemeente en buurtkracht ook de wijkraad heeft 

hieraan zijn steentje aan bij gedragen en wat de herinrichting wijk betreft gaan we kijken of we dit 

combineren kunnen met de energietransitie in de wijk het Fugellan.  

Speeltuinenbeleid  

Een project wat onlangs is opgestart waarbij in samenwerking met een werkgroep vanuit de wijk 

gekeken en gewerkt wordt aan een nieuwe inrichting van een aantal speeltuinen in de wijk. Op termijn 

blijven er een viertal grotere speeltuinen bestaan. Over de invulling hiervan wordt nog overlegd. 

 


